
 

 

 

 

Във връзка с обществена консултация за промяната на Наредбата за реда и условията за пътуване с 

обществения транспорт на територията на Столична община 

от: Martin Dimitrov (                            ) дата: 04.10.2020 11:13 

до: Nikolai Ignatov (                                      )  

Уважаеми г-н Игнатов, 
 
Пише Ви Мартин Димитров, живущ в район "Оборище" на Столична община. Като редовен ползвател на велосипед бих искал да 
подкрепя предложенията от доклада на общинския съветник Владислав Панев за промяна на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения транспорт на територията на Столична община, особено частта, която предлага промяна на чл. 13, ал. 1, 
т. 4 за премахване на ограниченията за превоз на велосипед в метровлаковете и крайградските автобуси. Смятам, че такава мярка 
ще даде възможност на увеличаващия се брой велосипедисти в града да стигат по-лесно до Витоша и други извънградски 
локации, което със сигурност ще мотивира повече хора да слязат от автомобилите си уикендите.  
 
Благодаря за отделеното внимание, 
 
Мартин Димитров 

 

 

 

 

 

 

 


